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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:176 Alkobommar

Moderaterna var drivande i att riksdagen 2015 riktade ett tillkännagivande om 
att med skyndsamhet se över hur ett införande av alkobommar i gränshamnarna 
kan genomföras. Under 2017 beslutade regeringen att nykterhetskontroller, 
också kallade alkobommar, skulle införas i alla Sveriges större hamnar. 
Regeringen meddelade även att Trafikverket skulle få 78 miljoner kronor för att 
kunna genomföra detta mellan 2018 och 2020. Än i dag är inga alkobommar 
installerade. 

Trots riksdagsbeslutet och regeringsuppdraget dröjer införandet av 
alkobommar. Samtidigt kan vi se att antalet olyckor på våra vägar ökar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga infrastrukturminister Tomas 
Eneroth:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att skynda på införandet av 
alkobommar?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-09
Besvaras senast
2019-04-30


